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QUICK REFERENCE GUIDE.
SEE INSTRUCTION MANUAL 
FOR COMPLETE DETAILS.

© Copyright 2024 Zoeller  Co. All rights reserved. FIRE/EXPLOSION HAZARD.
Do not pump flammable or explosive fluids such as gasoline, fuel oil, kerosene, 
etc. Do not use in a flammable and/or explosive atmosphere. Failure to follow 
these warnings could result in death or serious injury and/or property damage.

Hole Saw

Drill the inlet with a 2" (50 - 51 mm) hole saw as needed.

Connect the 90° elbow to the back of the Qwik Drain and lock 
it with a hose clamp. Put the Qwik Drain into the installation 
area. The low side inlet should be at least 3.2" (8 cm) away 
from the wall, and the top inlet should be at least 8" (20 cm) 
away from the wall.

Connect the pipes to both side inlets, if needed, and lock 
them with a hose clamp. Connect the top pipe to the 90° 
elbow. 

Install the pipe fittings above the vents and discharge pipe. 
Once installed correctly, connect the Qwik Drain plug to an 
outlet. It is recommended to install an alarm; to do so, drill the 
hole before removing the cover.

Connect the soft connector to the inlet and lock it with a hose 
clamp. The soft connector can be connected to 1-1/2" or 2" 
pipe. If the pipe is 2", it needs to be cut to the specified posi-
tion with a box cutter.

Two alarm options:

1-1/2"

2"

The Soft connector can be 
connected to 1-1/2" or 2" pipe.

Accessories included are soft 
connectors, hose clamps, a vent 
valve and 2" check valve. 

*Check valve diagram is for reference only.
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快速安裝說明
如需要完整細節，請見安裝手冊
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© 版權所有 : 2024 Zoeller  公司。翻印必究。® 火災/爆炸危險提醒

請勿泵送易燃或易爆炸液體, 例如汽油, 燃料油 及煤油等。
請勿在易燃和/或易爆炸性的環境中使用。
如不遵守這些警告可能會導致死亡或重傷和/或財產損失。

依使用需求將入水口用50 - 51 mm穴鑽鑽孔。

穴鑽

將90°彎管連接至桶身後側並用鐵束環鎖緊。並將高溫桶放入
安裝區域。側入水口需離牆面距離8公分以上，後入水口需離
牆面距離20公分以上。

將軟管接上入水口並用鐵束環鎖緊。

軟管可接1-1/2" 或2" 水管，如水管為2"，軟管需用美工刀裁切
至指定位置。

將管配件安裝至通氣孔和出水口上方。安裝無誤後將桶裝系
統插頭連接至牆上電源插座。建議安裝警報器，先鑽孔再拆
蓋。

將入水管連接至兩側入水口並用鐵束環鎖緊。並且將上方入
水管連接至90°彎管。

離牆面

離牆面

20 cm以上

8 cm以上

離牆面
8 cm以上

®APak  Alarm ®Qwik Alarm  (QJP)

需鑽孔10 mm 需鑽孔63.5 mm

建議可選配下列兩款警報器:

軟管可接1-1/2" 或2" 水管

配件包括軟管，白鐵管束，通氣
閥和2"止回閥。

*止回閥圖示僅為示意


